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1. Opening  
 
2. Verslag Collegevergadering 8 november 2022  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld.   
 
3. Mededelingen  

a. Terugblik RvT 9 november: in de RvT vond een goed gesprek plaats over o.m. BG5. 
b. Terugblik GOV 11 november: er werd gesproken over de begroting; het College wacht de 

brief van de GV af. 
c. Communicatie audit Nevenwerk: Ten Dam heeft decanen per mail geïnformeerd en belt hen 

deze week voor nadere toelichting, voordat berichtgeving op web en in Nieuwsbrief volgt.  
• Lintsen werkt mee aan een brief van de Kenniscoalitie aan de wethouder om te wijzen op het 

belang van gemeentelijke aandacht voor studentenhuisvesting. Ook de ASVA wordt 
betrokken bij deze brief.  

• In het bestuurlijk overleg met de gemeente over het UK zijn de benodigde afspraken 
gemaakt.  

• Lintsen was aanwezig bij de feestelijke start van de opleiding Computational Social Science. 
• De NVWA heeft de UvA een waarschuwing gegeven schending van het rookverbod, op het 

Science Park. 
• Lintsen meldt dat de nieuwe cao voor de beveiligingsbranche een forse kostenstijging met 

zich meebrengt. 
• Lintsen meldt verder dat het contract voor elektriciteit per 2024 vernieuwd moet worden, 

zodat ook voor elektriciteit rekening moet worden gehouden met een hoger tarief. Hierop 
wordt deels al geanticipeerd in de begroting.  

• Verbeek woonde de halfjaarlijkse bestuursvergadering van de Netherlands Energy Research 
Alliance bij.  
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• Verbeek had overleg over het promotieregistratiesysteem. In december verschijnt het advies 
dat daarover was gevraagd. De aanbesteding voor het systeem moet medio 2023 starten om 
per 1 januari 2024 in gebruik genomen te kunnen worden. 

• Euving ontving alle (oud-)secretarissen van de Nederlandse universiteiten op het UK, waar 
Boer een presentatie gaf over REC Impact en HO een rondleiding verzorgde over de campus. 

• Er is tenminste 1 UvA-student dakloos geworden door de grote brand in Riekershaven. Er 
wordt hulp georganiseerd voor getroffen studenten.  

• Ten Dam was aanwezig bij de constitutieborrel van de ASVA en heeft nog een 
vervolggesprek met het bestuur gevoerd. Woningnood en BSA waren belangrijke 
onderwerpen; de ASVA zet zich ook in om studenten die getroffen zijn door de brand in 
Riekershaven te helpen. In februari volgt zoals gebruikelijk opnieuw een lunch met Ten Dam 
en Verbeek.  

 
4. Voortgangsrapportage White Paper Duurzaamheid 

Het White Paper duurzaamheid is begin 2021 vastgesteld met de looptijd 2021-2026. Er is 
besloten dat de eenheden jaarlijks rapporteren over de voortgang bij de IMR van Q2. Op dit 
moment zijn we 1,5 jaar onderweg en in deze rapportage wordt, met name op basis van de 
genoemde Q2 rapportages van 2022, per hoofdstuk uit het White Paper aangegeven wat de 
actuele stand van zaken is en wat de aandachtspunten zijn voor het komende jaar.  
Het College bespreekt de rapportage, die op sommige punten goede voortgang beschrijft maar 
ook laat zien dat het tempo soms wat achterblijft. Het College geeft enkele tekstuele 
opmerkingen mee; Lintsen wacht de bespreking in het BVO af alvorens met Doorman te bezien 
hoe het commentaar verwerkt moet worden. Na aanpassing keert het stuk terug op de agenda 
van het College, t.b.v. doorgeleiding aan de medezeggenschap.  
 

5. Corona-sectorplan UvA 
Op dit moment bevindt de coronapandemie zich in een betrekkelijk rustige fase. Omdat de 
ontwikkeling van het virus niet te voorspellen valt, is er vanuit de overheid een 
‘langetermijnstrategie corona’ opgesteld. Aanvullend hierop is er een landelijk sectorplan 
MBO/HO opgesteld waarin vier scenario’s zijn beschreven met standaardmaatregelen. Iedere 
instelling is gevraagd om op basis van het sectorplan een vertaalslag te maken naar de eigen 
instelling en context. De instellingen zijn gevraagd om deze vertaalslag voor 1 oktober af te 
ronden en vervolgens te bespreken met de medezeggenschap.  
Inmiddels is het plan besproken met de CSR en de COR. Op basis van deze besprekingen is een 
aantal aanpassingen in het UvA-plan doorgevoerd. Dit betreft met name het eerder aandacht 
besteden aan preventieve maatregelen, aandacht voor mentale gezondheid en actievere 
communicatie. 
Het College stelt enkele verhelderende vragen en stelt de UvA-uitwerking van het sectorplan 
met een tekstuele aanvulling vast.  
 

6. Bestuurlijke overleggen  
UNL:  

a. Vergaderset Rectoren College 16 november: de rectoren spreken over een nieuw instrument 
van NWO voor toponderzoek. De set leidt verder niet tot opmerkingen. 

b. UNL GA 18 november: het College bespreekt de agenda.  
 

Overige overleggen 
c. Universitaire Onderzoekscommissie 15 november: het College bespreekt de agenda. 
d. BVO 16 november: de agenda leidt niet tot opmerkingen. 
e. CBO 17 november: de agenda leidt niet tot opmerkingen.  
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f. PBO FMG 21 november: de agenda is akkoord. 
g. OV GOR 21 november: de agenda leidt niet tot opmerkingen. 
h. PBO FNWI 24 november: de agenda moet worden aangevuld met de prioriteiten van de 

faculteit en is verder akkoord.  
i. PBO FdR 24 november: de agenda moet worden aangevuld met de prioriteiten van de 

faculteit en is verder akkoord.  
 
7. Aandachtspunten- en actielijsten  

TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering november 2022  
 

8. Rondvraag 
• Ten Dam was bij een koffiemoment met de vertrouwenspersonen; dat was prettig en nuttig.  

 
 

Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 22 november 2022. 
 


